
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål V

Erstatningsnævnet er i de sidste 5 år blevet kraftigt kritiseret for sagsbehand-

lingstiderne, og ombudsmanden har af flere omgange gjort indsigelse overfor

nævnet. Hvilke tiltag planlægger ministeren for at forbedre sagsbehandlingsti-

derne, og hvordan adskiller disse sig fra tidligere justitsministres tiltag, her

tænkes eksempelvis på justitsministerens forgænger Søren Pind, som i svar

på REU alm. del spørgsmål 166 (2015-16) kalder sagsbehandlingstiderne for

”klart utilfredsstillende” og anfører, at nævnet har iværksat en række initiati-

ver, der skal nedbringe sagsbehandlingstiden i 2017?

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand

1/1

Retsudvalget 2017-18
(Omtryk  - 26-03-2018 - Spørgsmål tilbagetaget) REU Alm.del  Samrådsspørgsmål V
Offentligt


